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Antwoord op Blauwe Hof eikenlaan van de fractie Fractie D66. 

 

Wijchen, 27 juni 2018 

 

Geachte leden van de raad, 

 

Kernboodschap 

Op uitnodiging van enkele bewoners is in november 2017 gesproken over de 

bomen, de uitstraling en functionaliteit van het eikenlaantje. Afgesproken is dat 

de bewoners zelf het initiatief nemen om te komen tot een gezamenlijke visie 

(alle bewoners en gemeente) voor het laantje waarbij de gemeente e.e.a. kan 

faciliteren. Het college laat het initiatief aan de bewonersgroep om te komen met 

een voorstel conform afspraak. Het onderzoek van deze waardevolle eikenlaan 

gaf inzicht in de conditie van de bomen en het benodigde onderhoudsmaat-

regelen. De resultaten van het onderzoek geven geen aanleiding voor 

grootschalige renovatiewerkzaamheden of het opstarten van een 

burgerparticipatietraject. 

 

Antwoord van het college 

In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen. 

 

1. Wat is de status van de eikenbomen (zoals beschermde status, monumentale 

bomen?) 

De bomen (eiken en beuken) in het eikenlaantje hebben cultuurhistorische 

waarde. Ze zijn opgenomen op de lijst met waardevolle bomen die we willen 

behouden en zijn onderdeel van de wijkgroenstructuur conform het 

groenstructuurplan Wijchen. 

 

2. Waarom zijn aanwonenden van het Eikenlaantje een belangengroep niet 

geïnformeerd over aangehaald onderzoek en rapport? 

Het betreft een regulier intern onderzoek naar de conditie van de bomen. Het 

onderzoek gaf geen directe reden om de bewoners in te lichten. Enkele 

bewoners waren op de hoogte van het onderzoek. Zij zijn ingelicht over de 

resultaten van het onderzoek van de bomen. 

 

3. Welk vervolg gaat er worden gegeven aan het rapport? 

Naar aanleiding van het rapport zijn onlangs de bomen gesnoeid. Daarbij is 

dood hout verwijderd en zijn er takken op stammen verwijderd. Daarnaast is 

voor één boom met een slechte conditie een kapvergunning aangevraagd. 

Deze wordt binnenkort gekapt. 
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4. Op welke manier gaat het college hierbij inwonerparticipatie realiseren? 

Tijdens het bezoek van de wethouder aan enkele bewoners is het initiatief bij 

deze bewonersgroep gelaten. Met de initiatiefnemers van de bewonersgroep 

is afgesproken dat zij met een plan komen. Wanneer we een voorstel van de 

bewonersgroep ontvangen gaan we met hen in gesprek over het plan en de  

vorm van burgerparticipatie. In 2009 heeft het college reeds een traject 

vanuit een burgerinitiatief doorlopen met alle belanghebbenden. Het bleek 

dat de meningen van de bewoners erg verdeeld waren over behoud of kap 

van de bomen. Daarom is destijds besloten de bomen te behouden en 

eenmalig rigoureus te snoeien. Zo’n 20% van de kroon van de bomen is 

verwijderd en grote takken zijn verwijderd waardoor er meer licht in de 

tuinen kwam. Tevens is afgesproken vaker te vegen en meer bladmanden te 

plaatsen. 

 

5. Wanneer staat er reguliere renovatie of onderhoud gepland voor de Blauwe 

Hof (riolering, bestrating)? 

Met uitzondering van wat kleinschalige groenrenovaties staat er voor de 

gehele Blauwe Hof alsook de Eikenlaan voor de komende vijf jaar geen groot 

onderhoud of renovatie op de planning. Met uitzondering van de Blauwe Hof 

72e str. (hofje) daar staat een renovatie van het riool de weg en groen voor 

2019 ingepland. Het groen onder de eikenbomen is de afgelopen jaren op 

meerdere locaties opgeknapt en wordt regelmatig gesnoeid. 

 

6. Wij constateren dat de wijk 40 jaar oud is. Is het college het met D66 

Wijchen eens dat naast onderhoud aan de bomen, een integraal plan 

noodzakelijk is met het oog op veiligheid, toegankelijkheid en 

aantrekkelijkheid van de openbare ruimte? 

Voor heel Wijchen vinden wij veiligheid, toegankelijkheid en een 

aantrekkelijke uitstraling belangrijk. De afgelopen jaren zijn in het kader van 

noodzakelijk onderhoud in de Blauwe Hof diverse renovaties en aanpassingen 

aan de riool, wegen en het groen uitgevoerd. Wij pakken dit soort 

werkzaamheden integraal aan. Daarbij wordt ook gekeken naar de 

uitstraling, toegankelijkheid en verkeersveiligheid. Zo is in de 40e straat bij 

de Speelhoeve de verkeerssituatie aangepast en zijn er extra 

parkeerplaatsen aangelegd. Ook de hofjes in de 58e, 59e en zijn samen met 

de bewoners gerenoveerd. Met de raad zijn afspraken gemaakt over de 

beeldkwaliteitsniveau van de openbare Ruimte in Wijchen (IBor). Ook het 

areaal in de Blauwe Hof wordt conform deze afspraken onderhouden. Wij zien 

nu geen aanleiding voor een integraal plan Blauwe Hof. 

 

7. Wat zijn de jaarlijkse kosten van het groenonderhoud van het Eikenlaantje? 

Hoe zijn deze kosten opgebouwd? 

De jaarlijkse kosten van het groenonderhoud zijn ongeveer € 2.500. Dit 

betreft het onderhoud van de bomen en beplanting. 

 

 

 

Burgemeester en wethouders van Wijchen, 

De secretaris, De burgemeester, 

 

 


